

欧姆龙 G3VM-41HR型 MOS FET继电器

产品名称	欧姆龙 G3VM-41HR型 MOS FET继电器
公司名称	上海千洲实业有限公司
价格	面议
规格参数	应用范围: 品牌:OMRON/欧姆龙 型号:G3VM-41HR
公司地址	中国 上海 上海市长宁区 中山西路933号银城大厦2118
联系电话	86-21-51113511 13818006555

产品详情

公司概况

上海千洲实业有限公司隶属于千洲集团。生产及销售轻触开关、按键开关、直键开关、微动开关、拨动开关、船形开关、小型继电器、钮子开关、锁、通信产品、连接器、插头、插座等电子产品，是电子产品销售的外向型经济实体。

产品目前有21个大类3500多个品种，通过了iso9002国际质体系认证，全部产品持有电工安全认证，部分产品有欧共体ce、美国ul等国际认证。并且在2008年获得欧姆龙电子部品（中国）统辖集团特约代理商，产品销售遍及世界各地，广泛用于通讯、电脑、家电、车业、建筑、电力、化工、机械等领域，是中国电子行业低压电器规模最大的产销企业之一。

千洲正在积极的开展科技兴企、质量创牌、市场拓展，人才造就四大工程建设，为把千洲建设成为管理现代化、品牌国际化、产品科技化、销售全球化的现代化的企业而努力。

千洲人本着“热情、严谨、务实、向上”的信念，热忱欢迎海内外新老客户的光临！

omron

授权代理商

male company is in

shanghai thousand state industrial co., ltd belongs to thousands of state group. production and sales light touch switch, button switches, straight key switch, micro switch, slide switch, rocker switch, the boat form small relays, switch toggles, lock, communication products, connectors, plug and socket and other electronic products, sales of electronic products is the export-oriented economic entity.

product at present have 21 categories of more than 3500 varieties, passed the iso9002 international quality system authentication, all the products holds an electrician safety certification, some products are ec ce, ul and other international authentication. and in 2008 received omron electronic components & devices (china) governance group special agent, product sales around the world, widely used in communication, computer, home appliances, vehicle industry, construction, power, chemical, machinery, etc, is china's largest electronics industry low voltage electric appliance and one of enterprise.

thousands of state are actively to the development of the science and technology, quality and brand building, market development, talent make four big project construction, and the state construction for thousands become management modernization, brand internationalization, product technology, sales of the globalization of modern enterprise and try hard.

thousands of people in line with state "warm, rigorous, pragmatic and progressive" faith, warmly welcome new and old customers to come!

omron authorized agent

本产品的应用范围是光/光耦合，品牌是OMRON/欧姆龙，型号是G3VM-41HR，产品系列是G3，触点负载是中功率，触点形式是常开型，额定电流是5，额定电压是AC/DC12，防护特征是敞开式，电流性质是直流，外形尺寸是小型